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Dagsorden  
 
 

REFERAT er godkendt  

308. Elevrådet - velkommen til formand Mikkel fra 9a 
 

Elevrådet deltager i 
”byrådsdag” d. 18. 
november. 
De har ønsker på vej i form 
af cykelstativer og 
overdækning, så der kan 
spises ude.  
 

309.  Orientering om den frivillige koordineringsgruppe 
for integration i Rødkærsbro v/ Karen Friis 
 

Koordineringsgruppen er startet 
op efter ophør af Mette Fengers 
ansættelse. 
Koordineringsgruppen har 
startet et samarbejde med 
fritidsvejleder Martin Elgaard 
op.  
Der er brug for hjælp til, at 
forældrene forstår, hvad det vil 
sige at støtte op om deres 
børns idræt.  
Kulturformidlere stiller sig til 
rådighed for at formidle 
forståelsen af det at være 
frivillig i Danmark.  
Kulturformidlerne kan også 
hjælpe f.eks. med at forstå, 
hvad børnegrupper eller andre 
aktiviteter er?  
Der er kulturformidlere fra 
forskellige lande, der arbejdes 



på at finde en formidler, der kan 
hjælpe i forhold til 
østeuropæerne.  
 
Skolen kan trække på Karen, 
hvis der er brug for hjælp til at 
få børn i gang med idræt. Der 
er også mulighed for økonomisk 
støtte.  
 
FaceBook-gruppen, hvor 
aktiviteter slås op hedder: 
”God integration i Rødkærsbro 
og omegn.” 
 

310. 
 

Bordet rundt – tilbagemelding fra forældremøderne Tilbagemeldinger: 
8. årg. Der blev talt om og 
kommenteret på busruter og 
trafikfarlige veje.  
2. årg. Det var svært at finde 
medlemmer til forældrerådet. 
Der var opbakning til 
legegrupper. Fit-first blev 
afprøvet til forældremødet på 2. 
årgang. 
6. årg. og 9. årg. Der blev talt 
om og kommenteret på busruter 
og trafikfarlige veje. 
På 0. årg. og 4. årg. blev info 
fra bestyrelsen givet.   
1. årg. og 3. årg. oplæg om 
legegrupper gik super fint. 
5. årg. og 7. årg. obs. på 
vikardækning - kvalitet og 
mængde.  
 
Hasse undersøger muligheden 
for ”kys og kør”, skiltning og pile 
ved hallen. 
Bestyrelsen/Jakob skriver ud 
vedr. trafik - aflæsning og 
opsamling. 
 

311. Årshjul 
Udarbejdelse af nyt (se medsendte fra sidste år). Med 
afsæt i udsendte invitation til dialogmøde med BU-
politikere og forvaltning (ny dato tilgår) ligger dette lige 
for til en indledningsvis drøftelse, som kan færdiggøres 
på næste bestyrelsesmøde d. 23/10. 
 

  
Bestyrelsen kan hente data 
vedr. skolen på stil.dk 
(Styrelsen for It og Læring).  
 
Input til nyt årshjul blev givet.  
 
Hasse og Anette udformer 
årshjul til næste møde.  
 
Tina opfordrer til oplæg fra 
medlemmer på de enkelte 
møder. 



Betina laver første oplæg på 
mødet d. 23/10  
 
Vi fastholder, at bestyrelsen 
skriver nyhedsbreve. 
 

312. Orientering  
- Tilbagemelding fra arbejdsgruppe vedr. 

skolebuskørsel 
- Charlotte Søndergaard har fået fastansættelse 
- Aula 

 

 
Det er nødvendigt med meget 
tydeligere kommunikation vedr. 
trafikfarlige veje, da nogle 
forældre fortsat er usikre på 
situationen.   
Situationen vedr. trafikfarlige 
veje genvurderes.   
Helle undersøger nærmere ved 
”trafik og vej.” 
 
Lisbeth bedes sende endnu et 
skriv ud vedr. trafikfarlige veje.  
 
Hasse orienterede vedr. 
Charlottes ansættelse. 
 
Aula – der kommer info til 
forældre centralt fra i uge 43 via 
e-Boks.  
Aula sættes på læringsmøde for 
lærere og pædagoger i uge 44 
og på bestyrelsesmøde i uge 
43. 
 

313. Evt. 
 

 

 


